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Biz K›l›çdaro¤lu'nun ufuksuzlu¤unu,
ülke meselelerine vükufsuzlu¤unu ve laf
kalabal›¤›yla CHP'ye de¤iflim havas›
vererek kitleleri kand›rmaya çal›flt›¤›n›
zaten biliyorduk ama yine de yapt›¤›
uzun konuflma, baz› kendi yandafllar›nda
bile hayalk›r›kl›¤› uyand›racak kadar
“manidard›.” SAYFA 3

Baflbakan›m›z  Konya Selçuklu
Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi
Onkoloji bölümünde yatan
çocukları ziyaret etti Konya'da toplu
açılıfllara katılan Baflbakan›m›z
Recep Tayyip Erdo¤an ardından
onkoloji hastanesinde tedavi gören
çocukları ziyaret etti. Hastalar
hakkında bilgi alan Erdo¤an, lösemi
hastası çocuklarla sohbet etti.
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B‹Z KONUfiMUYORUZ 
‹fi ÜRET‹YORUZ
Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an, CHP Genel Baflkanı Kemal Kılıçdaro¤lu'na
Bitlis'ten cevap verdi. Baflbakan›m›z, 'Bazıları çıkmıfl bol keseden atıp tutuyor, flunu yapaca¤ız
bunu yapaca¤ız diye vaatlerini sıralıyorlar. Bunları nasıl yapacaksınız diye sordu¤umuzda kendi adını
söylüyor. Senin adın karın doyurmaz, bofl vaatler karın doyurmaz' dedi. Meydanlarda söylediklerimiz
de¤il, yaptıklarımızdır diyen baflbakan›m›z, Biz konuflmuyoruz, ifl üretiyoruz dedi. SAYFA 6
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IMF Türkiye'de bu yıl büyümenin  yüzde
8'i geçece¤ini belirtti. Fon'a göre Türki-
ye bu sayede kriz öncesi ekonomik du-

rumundan daha iyi noktaya ulaflacak. Avrupa'nın
en iyileri arasına girecek. Uluslararası Para Fonu
(IMF) ikinci program sonrası de¤erlendirmesini
yayınladı. Türkiye'de bu yıl büyümenin yüzde 8'i
geçece¤i vurgulanırken, 2011'de büyümenin
yüzde 4.5 olaca¤ı tahminine yer verildi. Türki-

ye'nin bu yılki büyüme oranıyla kriz öncesi seviyesini rahat bir aralıkla geçece¤i
belirtilerek, bu noktada Türkiye'nin Avrupa'da bu dönüm noktasını baflaracak
birkaç ülkeden biri oldu¤u kaydedildi. IMF raporunda ekonomi yönetiminin
krizde aldı¤ı tedbirlere övgü düzüldü. "Yetkililerin, küresel finansal kriz boyun-
ca ve krizin hemen sonrasında aldıkları tedbirler genel olarak uygundur ve kri-
zin ardından gelen hızlı toparlanmanın önünü açmıfltır" denildi. 

Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo-
¤an, Genelkurmay Baflkanı Iflık Ko-
flaner ve Milli Savunma Bakanı Vec-

di Gönül'ün katılımıyla gerçekleflen Savunma
Sanayii ‹cra Komitesi toplantısından sürpriz
bir karar çıktı. Hava Kuvvetleri Komutanlı-
¤ı'nın 2020'li yıllardan sonraki muharip uçak
ihtiyacının milli imkânlarla üretilmesi için ilk
adım atıldı. ‹lk Türk savafl uça¤ının üretimi

için Türk Havacılık ve Uzay Sanayii (TAI) ile sözleflme imzalanmasına karar ve-
rildi. Bakan Gönül, Türk savafl uça¤ının, F-4'lerin görev süresi bittikten sonra
F-16 ve F-35'lerle görev yapacak bir uçak olaca¤ını söyledi. "Güney Kore de
savafl uça¤ı yapma niyetinde. Beraber de üretebiliriz ama flu anda aldı¤ımız
karar tamamen milli bir uça¤ın üretilmesi yönünde." diyen Gönül, Türkiye'nin
jet e¤itim uça¤ının üretimi için de harekete geçece¤ini aktardı.

Ekim ayında Bursa'da üretime geçen Güney
Koreli demir-çelik devi POSCO, Türkiye'de
ikinci büyük yatırımını yapma kararı aldı.

Kararda Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an'ın
Güney Kore'de yapılan G-20 toplantıları sırasında
POSCO CEO'su Chung Joon-yang ile görüflmesi etkili
oldu.Firma, 350 milyon Amerikan Doları tutarında bir
yatırımla bu kez Kocaeli'nde paslanmaz çelik tesisi
kuracak.

Dünyanın
üçüncü büyük
çelik üreticisi
konumundaki
Güney Koreli
Pohang Iron
and Steel
Company
(POSCO) ile TC
Baflbakanlık
Yatırım Destek
ve Tanıtım

Ajansı'ndan yapılan ortak açıklamada POSCO'nun
Bursa'da üretime geçmesinin hemen ardından
Türkiye'de yeni bir yatırım kararı aldı¤ı bildirildi.

350 milyon Amerikan Doları de¤erinde greenfield
tabir edilen sıfırdan yatırımla Kocaeli'nde hizmete
alınacak paslanmaz çelik so¤uk haddeleme tesisi, ilk
etapta do¤rudan ve dolaylı olarak bin kifliye istihdam
imkanı sunacak. 2011 yılının ilk yarısında temeli
atılacak tesiste yıllık 200 bin mt'lik üretim yapacak.

Baflbakanlık Yatırım Ajansı Baflkanı Dr. Hüseyin
Aslan, konuyla ilgili yaptı¤ı açıklamada Türkiye'nin
2000 yılında 90 bin mt olan ve 2009 yılında 210 bin
mt'ye ulaflan paslanmaz çelik ihtiyacından yola
çıkarak POSCO'yu yakın takibe aldıklarını dile getirdi.
Dr. Aslan sözlerine flöyle devam etti:

"Ajans'ımızın öncelikli hedefleri arasında yer alan
katma de¤er ve istihdam yaratacak böylesi de¤erli bir
yatırımı ülkemize kazandırmanın gururu içerisindeyiz.
Bu yatırım sayesinde, ülke ihtiyacını ithalat yoluyla
karflıladı¤ımız paslanmaz çelik yakın gelecekte
ülkemizde ilk kez üretilecek. Türkiye söz konusu
POSCO yatırımı ile birlikte bir üs haline gelip, Do¤u
Avrupa, Ortado¤u ve BDT ülkelerine son derece
stratejik bir sektörde de hitap etmifl olacak."

‹lk Türk savafl uça¤ı geliyor

Baflbakan›m›z bastırdı, 
Koreli demir-çelik devi yatırım
için yine 'Türkiye' dedi

Kerbela'nın acısını ta
ci¤erimizde taflıyoruz

Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an,
''Kim ki Kerbela faciasını, Müslüman-
ların bölünmesi olarak, husumet ola-
rak, kutuplaflma olarak istismar etme-

ye kalkarsa, biliniz ki o, Hazreti Hüseyin'in aziz
hatırasına haksızlık etmifltir. Biz tam 1370 yıldır,
Kerbela'nın acısını ta ci¤erimizde taflıyoruz. Sade-
ce 10 Muharrem'de de¤il her an Kerbela'nın sızı-
sını yüre¤imizde hissetmek durumundayız'' dedi.

Baflbakan›m›z Erdo¤an, flöyle devam etti:
''Diyor ki Hazreti Peygamber, 'Kim Hasan ile

Hüseyin'i severse, beni sevmifl olur. Kim de onla-
ra bu¤zederse, bana bu¤zetmifl olur.' Yine buyu-
ruyor ki 'Benim evim ve soyum, Nuh'un gemisi gi-
bidir. Ehl-i Beytime muhabbetleriyle bu gemiye
binenler kurtulur, binmeyenlerse yok olur gider.
Kendisine, 'Ehl-i Beytten en çok kimi seversiniz?'
diye soruldu¤unda, hiç düflünmeden 'Hasan ve
Hüseyin' demiflti. Yine, Hasan ve Hüseyin'e ba-
karak, 'Allahım, ben onları seviyorum, sen de on-
ları sev' diye yakarmıfl, 'Hüseyin bendendir, ben
Hüseyin'denim, Hüseyin'i seven Allah'ı sevmifl
olur' buyurmufllardı.''

Peygamber Efendimizin, torunları ‹mam Ha-
san ve ‹mam Hüseyin'i ''arflın iki yanına asılmıfl

küpeler'' olarak tarif etti¤ini anlatan Erdo¤an, ar-
flın iki yanına asılmıfl o küpelerden biri Hazreti
Hasan'ın Medine'de, Hazreti Hüseyin'in ise 137O
yıl önce bugün Kerbela'da, ailesiyle birlikte tari-
hin gördü¤ü en büyük katliamda flehit edildi¤ini
anımsattı.

Törene katılan vatandafllara ''Sevgili kardeflle-
rim, sevgili canlar'' diye seslenen Erdo¤an, Hazre-
ti Peygamber'in mübarek torunu Hazreti Hüse-
yin'in Kerbela'da flehadetinin ölüm, tükenifl ve
yok olufl de¤il tam tersine hayat, uyanıfl ve dirilifl
oldu¤unu belirtti.

Baflbakan›m›z Erdo¤an, flunları kaydetti:
''Hazreti Hüseyin'in flehadeti veda de¤il, ka-

vuflmadır; bir son de¤il bafllangıçtır, ayrılık de¤il,
birliktir, beraberliktir, bütünleflmedir. Arflın, me-
leklerin, yeryüzü ve gökyüzünün gözyaflı döktü¤ü
o mübarek insanın flehadeti, husumetin de¤il, ku-
tuplaflmanın de¤il, kamplaflmanın de¤il, kardeflli-
¤in vesilesidir. Kim ki Kerbela faciasını, Müslü-
manların bölünmesi olarak, husumet olarak, ku-
tuplaflma olarak istismar etmeye kalkarsa, biliniz
ki o, Hazreti Hüseyin'in aziz hatırasına haksızlık
etmifltir. 1371. yılındayız. Biz tam 1370 yıldır,
Kerbela'nın acısını ta ci¤erimizde taflıyoruz..

IMF'den Türkiye'ye büyük övgü
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Yandafl medyan›n büyük bir hararetle alk›fllad›¤› CHP
lideri K›l›çdaro¤lu'nun uzun kurultay konuflmas›, bizce de
çok önemliydi.

Ancak bu önem, halk›m›z›, tabir-i amiyane ile
“doldurufla getirmeye” çal›flan malum medyan›n anlad›¤›
türden bir önem de¤il.

CHP'nin “yeni” diye yutturulmaya çal›flan vizyonunun
ne kadar bofl, de¤iflim iddialar›n›n ne kadar tuzak,
K›l›çdaro¤lu'nun ülke meselelerine bak›fl noktas›nda ne
kadar çaps›z oldu¤unu göstermek bak›m›ndan önemliydi.

Ayr›ca flunu da belirtmeliyim ki, bizim aç›m›zdan sürpriz
olan bir fley yoktu.

Biz K›l›çdaro¤lu'nun ufuksuzlu¤unu, ülke meselelerine
vükufsuzlu¤unu ve laf kalabal›¤›yla CHP'ye de¤iflim havas›
vererek kitleleri kand›rmaya çal›flt›¤›n› zaten biliyorduk ama
yine de yapt›¤› uzun konuflma, baz› kendi yandafllar›nda
bile hayalk›r›kl›¤› uyand›racak kadar “manidard›.”

Konuflmayla ilgili birkaç noktan›n alt›n› çizersek;
Baz› CHP yandafl› yazarlar›n bile dikkatini çekti¤i gibi,

ülkenin temel sorunlar›yla ilgili kavramlar› bile a¤z›na
alamad› Kemal K›l›çdaro¤lu.

Onlar bile flunu yazd›:
“Ülke meselelerinin anlat›ld›¤› bir buçuk saatlik

konuflmada bir kere Kürt kelimesi geçmedi, Alevi kelimesi
geçmedi, baflörtüsü kelimesi geçmedi. Ayn› flekilde
siviileflme geçmedi, vesayetçi anlay›fllar› elefltirmek
geçmedi.”

Oysa normal zamanlarda “falanca sorunlar› biz
çözeriz” diyordu.

Baz› kavramlar› a¤z›na bile alamayarak m› sorunlar›
çözecek acaba?

Gel gör ki, vitrine baz› de¤iflik isimleri alarak, sanki baz›
meselelere duyarl›ym›fl gibi bir görüntü vermeyi ihmal
etmedi!

Mesela Diyarbak›r eski baro baflkan› böyle bir görüntü
ihtiyac›ndan dolay› vitrine konuldu.

Ayn› flekilde bir ilahiyatç›n›n PM'ye al›nmas› da, baflta
baflörtüsü olmak üzere, sanki mütedeyyin kesimlerin
sorunlar›na duyarl›ym›fl gibi izlenim b›rakmay› amaçlayan
bir manevra belli ki!

Vitrin var ama içerik yok.
Vitrin var ama sorunlara dair tek kelime yok.
Kürt sorununu a¤z›na alamayan, baflörtüsü kelimesini

telaffuz dahi etmeyen, y›llarca siyaseti güdük b›rakan
vesayetçi yap›lanmayla ilgili bir tek sözcük söylemeyen
K›l›çdaro¤lu, Ergenekon san›klar› söz konusu olunca ise
adeta cofltu.

Halen Ergenekondan yarg›lanan isimleri telaffuz ederek
bol bol Silivriye selam çakt›, “arkan›zday›z” mesaj› verdi.

‹flte size de¤iflen CHP!
Aç›kças› gözümüzün içine baka baka flunu demeye

çal›fl›yor:
“Biz de¤iflmek bir yana eskisinden de statükocuyuz

ama laf kalabal›¤› yaparak de¤iflim görüntüsü verip milleti
kand›rmak ve iktidara gelmek istiyoruz.”

K›l›çdaro¤lu'nun ekonomiyle ilgili söyledikleri ise
gerçekten hem dünyadan, hem ekonomi biliminden ne
kadar habersiz oldu¤unu göstermek bak›m›ndan
önemliydi.

“Kamuda istihdam› art›raca¤›z” derken, 1940larda
kalm›fl bir devletçili¤i hat›rlat›yordu.

Yeniden devlet içinde arpal›klar oluflturmaktan baflka

ifle yaramayacak, sadece iflsizlik, pahal›l›k, k›tl›k, kuyruklar
ve fakirlik getirecek, denenmifl ve iflas etmifl anlay›fllar›,
yeni bir fleymifl gibi peflpefle s›ral›yordu.

SSK Genel Müdürü'yken SSK'y› u¤ratt›¤› büyük
zararlar› ve bu zararlar›n milletin cebinden ç›kt›¤›n› çabuk
unutmufl olmal›yd› ki, art›k popülizm bile say›lmayacak
kadar demode görüflleri, alk›fllar eflli¤inde söylüyor da
söylüyordu.

‹stanbula Belediye Baflkan› aday›yken, seçilirse
yoksullara neler yapaca¤›na dair mangalda kül
b›rakmayan vaatlerini, neden ‹zmir'de, Antalya'da veya
CHP'nin yerel yönetimde iflbafl›nda oldu¤u di¤er
belediyelerde uygulamad›¤›n› izah etmek yerine, yeni
yeni ve yine uçuk kaç›k vaatlerle pembe tablolar
çiziyordu.

Hayali vaatleri için kaynak bulmak gerekti¤ini kendi
de biliyor olmal›yd› ki, “Paray› nereden bulacaks›n
diyorlar” diye kendi sorusunu kendi sordu.

Kendi sorusuna verdi¤i cevap ise gerçekten
gülümseticiydi.

Para kayna¤› olarak sadece ismini gösteriyor ve flöyle
diyordu:

“Benim ad›m Kemal. Benim ad›m Kemalse paray› da
bulurum!”

Bir yazar, bu cümleyi fazlas›yla abart› ötesi bulup
flöyle yazm›fl:

“Hay›r, kimsenin böyle bir mucize kudreti yoktur!”
Tabii K›l›çdaro¤lu'nun bu sözleri sosyal paylafl›m

sitelerinde büyük espri ve alay konusu olmufl.
Mesela konuyla ilgili flu twitter mesaj›n› çok tuttum:
“Kemal K›l›çdaro¤lu, 'Benim ad›m Kemal. Ben

gereken paray› bulurum' dedi. Ad›m› Kemal olarak
de¤ifltirsem mi? Bakars›n ben de bulurum paray›.”

K›l›çdaro¤lu'na tavsiyemizdir;
Birtak›m medya manfletlerine kanmas›n.
Che Guevera nostaljisiyle de¤iflim olmaz.
Dönemi iflsizlikler, k›tl›klar, kuyruklar, yokluklar ve

fakirlikle an›lan Karao¤lan nostaljileriyle yenileflme
olmaz.

Zaten sizin de böyle bir derdiniz yok.
Tek kayg›n›z ve amac›n›z AK Parti iktidar›n› zay›flat›p

ifl bafl›na gelmek.
Yeni bir oyun deniyor ve flöyle düflünüyorsunuz:
“Hep statükoculuk yap›yoruz, millet de bizi bir türlü

iktidara getirmiyor. Acaba de¤ifltim pozlar›na
bürünürsek, milleti baz› hayali vaatlerimize ve masallara
inand›r›p bir türlü gelemedi¤imiz iktidara gelebilir
miyiz?” 

Baflbakan›m›z›n sevdi¤i üslupla söylersek;
Kusura bakmay›n, gelemezsiniz.
Bu millet “do¤an görünümlü flahin” numaralar›n›

yutmaz.
Ne kadar “de¤ifltik” pozlar› atsan›z da,
Vitrin de¤ifltirseniz de, özünüz de olan›

saklayam›yorsunuz.
Böyle olunca da konufltukça bat›yorsunuz.
Konufltukça boyalar›n›z dökülüyor ve geriye dimdik

ayakta duran bir statüko ve Ergenekon kal›yor.
O Ergenekon'a da selam› çak›yor, medyadaki

yandafllar›n›zdan alk›fl› al›yorsunuz.
Ama önemli olan sand›kta milletin söyleyece¤idir.
Onu ö¤renmenize de flunun fluras›nda ne kald›!

AZ‹Z BABUfiCU
AK PART‹ ‹STANBUL ‹L BAfiKANI

Aralar›nda yüksek rütbeli subaylar›nda
bulundu¤u 196 san›¤›n yarg›land›¤›
Balyoz Davas› ‹stanbul 10. A¤›r Ceza
Mahkemesinde görülmeye baflland›. ‹lk
Duruflmada san›k vekilleri Reddi Hakim
talebinde bulundular. ‹stanbul 10. A¤›r
Ceza Mahkemesinin Baflkan› Zafer
BAfiKURT Adalet Bakanl›¤›n›n teftifl
raporu do¤rultusunda görevinden al›nd›
yerine üye hakim Rüstem ÇAKIR Baflkan
olarak atand›. ‹stanbul 14. A¤›r Ceza
Mahkemesinin Baflkan› Erkan ÇANAK'da
müfettifl raporu do¤rultusunda
görevinden al›nd›. Bu konuda yap›lan
hukuki tart›flmalar.  

“Askeri Casusluk ve fiantaj
Soruflturmas›” kapsam›nda, ‹stanbul
Özel Yetkili Cumhuriyet Savc›s› Fikret
SEÇEN'in talebi üzerine Beykoz /
Poyrazköy'de arama ve kaz›
çal›flmalar›na baflland›. Bu çal›flmalar›n
Gölcük Donanama Komutanl›¤›nda
bulunan 10 çuval belgeler aras›nda ç›kan
krokiler ›fl›¤›nda yap›ld›¤› aç›kland›.
Yap›lan kaz›larda 1000'den fazla mermi
ve çok çeflitli patlay›c› maddelerin
bulundu¤u ifade ediliyor. 

Hz. Mevlana Celaladdin-i Rumi'nin 737.
Vuslat (fieb-i Arus) Törenleri.16 Aral›k
2010 Konya. 

10 Muharrem Uluslar aras› Aflura Matem
Etkinlikleri Halkal› Aflura Meydan›. Sn.
Baflbakan›m›z›n bu etkinliklerde yapm›fl
oldu¤u konuflmalar.

CHP'de 18 Aral›k 2010 Cumartesi günü
yap›lan 15. Ola¤anüstü Tüzük Kurultay›.
Blok liste halinde yap›lan Kurultayda
gündeme gelen “Kad›n Kotas›”
tart›flmalar›. Liste Seçim sonuçlar›na
yap›lan Tüzük itiraz› Çankaya Seçim
Kurulu taraf›ndan reddedildi. CHP Genel
Baflkan Yard›mc›s› Gürsel TEK‹N 1155
delegenin oy kulland›¤› Kurultayda 762
oy ile en düflük oyu ald›. 

Sn. Baflbakan›m›z›n hafta sonu yapt›¤›
Mufl ve Bitlis ziyaretleri. Toplu Aç›l›fl
Törenlerinin yap›ld›¤› bu illerde Sn.
Baflbakan›m›z›n halka hitaben yapt›¤›
konuflmalar. 

Avrupa ‹nsan Haklar› Mahkemesi (A‹HM)
için aday gösterilecek yarg›çlar›
de¤erlendirmek ve yeterliliklerini
incelemek üzere kurulan Dan›flma
Paneli'ne D›fliflleri Bakanl›¤› taraf›ndan
aday gösterilen Yarg›tay eski Baflkan›
Sami Selçuk seçildi. Antalya
Milletvekilimiz Mevlüt Çavuflo¤lu Ocak
2010'da Avrupa Konseyi Parlamenter
Meclisi Baflkanl›¤›'na seçilmifl, 10 Kas›m
2010 tarihinde de D›fliflleri Bakan›m›z
Ahmet Davuto¤lu Avrupa Konseyi
Bakanlar Komitesi Dönem Baflkanl›¤›'n›
devralm›flt›.

HAFTALIK
S‹YAS‹ GÜNDEM

KONUfiTUKÇA BATTI
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10. ‹stiflare Ve De¤erlendirme 
Toplant›s› Sapanca'da 
Gerçeklefltirildi

‹l Baflkanl›¤›m›z taraf›ndan düzenlenen ve
2011 seçimlerine yönelik çal›flmalar›n ele al›n-
d›¤› 10. ‹stiflare ve De¤erlendirme Toplant›s›
17-19 Aral›k 2010 tarihleri aras›nda Sapanca
Güral Otel'de gerçeklefltirildi. 

10. ‹stiflare ve De¤erlendirme Toplant›s›n›n ana
gündem maddesi, daha önce yap›lan çal›flmalar son-
ras› belirlenen,  2011 seçimlerine yönelik yol haritas›
ve çal›flma flekillerinin teflkilat mensuplar›yla payla-
fl›lmas› oldu.

‹l Baflkan›m›z Aziz Babuflcu'nun önderli¤indeki
10. ‹stiflare ve De¤erlendirme Toplant›s›na, Devlet
Bakan›m›z Hayati Yaz›c›, Genel Baflkan Yard›mc›-
m›z Abdülkadir Aksu, Kurucular Kurulu Üyeleri-
miz, ‹BB Baflkan›m›z Kadir Topbafl, ‹l Baflkan Yar-
d›mc›lar›m›z, ‹l Yönetim Kurulu Üyelerimiz, ‹stan-
bul Milletvekillerimiz,  ‹l Yedek Yönetim Kurulu
Üyelerimiz,  ‹l Kad›n Kollar› ve Gençlik Kollar› yö-
netim Kurulu Üyelerimiz, ‹lçe Baflkanlar›m›z, ‹lçe
Belediye Baflkanlar›m›z, ‹lçe Kad›n Kollar› ve Genç-
lik Kollar› Baflkanlar›m›z, ‹l Genel Meclisi Baflkan›-
m›z, ‹l Genel Meclisi AK Parti Grup Baflkan Vekili-
miz, ‹BB AK Parti Grup Baflkan Vekilimiz ile ‹l Ge-
nel Meclisi Grup Yönetimi ve ‹stanbul Büyükflehir
Belediyesi Meclis Grup Yönetimi kat›ld›.
2011 SEÇ‹MLER‹NDEN DAHA GÜÇLÜ 
OLARAK ÇIKMAK ‹Ç‹N TÜM TEfiK‹LAT 
MENSUPLARIMIZLA B‹RL‹KTE GECE 
GÜNDÜZ DEMEDEN EL‹M‹ZDEN GELEN‹N
EN ‹Y‹S‹N‹ ORTAYA KOYMAK ÜZERE 
ÇALIfiACA⁄IZ

10. ‹stiflare ve De¤erlendirme Toplant›s›n›n aç›l›fl

konuflmas›n› yapan ‹l Baflkan›m›z Aziz Babuflcu,
AK Parti ‹stanbul ‹l Baflkanl›¤› olarak, geride kalan
referandum sonras› sand›ktan bafllayarak s›ras›yla
mahalle, ilçe ve il olarak sonuçlar›n de¤erlendirme-
sini yapt›klar›n› dile getirerek, “Yapm›fl oldu¤umuz
sonuçlar›n analizi ve de¤erlendirmesi çal›flmalar›n›
sizlerle paylaflmak ve 2011 seçimlerine giderken par-
ti olarak önem verece¤imiz konular› ve çal›flma mo-
dellerini aktarmak üzere bugün burada bir araya
geldik.” dedi.

‹l Baflkan›m›z konuflmalar›n› flu sözlerle sürdür-
dü:

“Yap›lan tüm de¤erlendirme çal›flmalar› sonra-
s›ndaki iki bafll›k, bundan sonraki çal›flmalar›m›z için
temel, dayanak olacakt›r. Birincisi; AK Partiye me-
safeli seçmen profilleri ile ilgili yap›lacak çal›flmalar-
da takip edilecek usul ve üslup, ikincisi de kendi seç-
men taban›m›za yönelik çal›flmalar›n art›r›larak de-
vam edilmesidir.

Partimize mesafeli duran seçmen profillerini alt
bafll›klarla daha ayr›nt›l› bir flekilde tahlil etmek üze-
re 4-5 Aral›k'ta Pendik Via Port Otelde gerçeklefltir-
di¤imiz genifl kat›l›ml› toplant›larla bir araya geldik
ve bu bafll›klar› masaya yat›rd›k. Bu bafll›klar ayr›nt›-
l› bir flekilde müzakere edildi. Bu toplant›lar›m›za
kat›lan moderatörlerimize, kat›l›mc›lara, sosyologla-
ra, sorular› ve önerileriyle müzakerelere kat›lanlara
gönülden teflekkürlerimi sunuyorum.”

Pendik'te ortaya ç›kan sonuçlar› daha sonra, mo-
deratör ve sosyologlar›n kat›l›m›yla dar masa toplan-
t›lar›nda detayl› bir flekilde ele ald›klar›n› vurgulayan
‹l Baflkan›m›z,

“Bu toplant› ve sonras›nda ortaya ç›kan sonuçla-

r›n ›fl›¤›nda 2011 seçimlerine giderken izleyece¤imiz
yöntem ve çal›flma stratejilerini burada sizlerle pay-
laflmak istedik.

12 Haziran 2011 tarihinde gerçeklefltirilecek se-
çimler bizce en önemli seçimlerdir. Referandum ön-
cesinde de ayn› fleyi söylemifl ve halkoylamas›n› en
önemli oldu¤unu ifade etmifltik. fiimdi ayn› fleyi tek-
rarl›yoruz; çünkü referandumla gerçeklefltirilen 26
maddelik k›sm› anayasa de¤iflikliklerinin hayata geç-
mesi ve daha da önemlisi etkin olabilmesi, 2011 se-
çimleri sonras› gerçeklefltirilecek olan sivil anayasa
ile mümkün olacakt›r. Bu nedenle 2011 seçimlerin-
den daha güçlü olarak ç›kmak için tüm teflkilat men-
suplar›m›zla birlikte gece gündüz demeden elimiz-
den gelenin en iyisini ortaya koymak üzere çal›flaca-
¤›z.” fleklinde konufltu.

‹l Baflkan›m›z toplant› salonunda bulunanlara
kat›l›mlar›ndan dolay› teflekkür ederek, “2011 se-
çimlerine giderken yapaca¤›m›z çal›flmalar da Yüce
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Rabbimin yar ve yard›mc›m›z olmas› dile¤iyle hepi-
nize sevgi ve sayg›lar›m› sunuyorum.” diyerek ko-
nuflmas›n› tamamlad›.
‹STANBUL ARTIK TÜM DÜNYA 
fiEH‹RLER‹N‹N GIPTAYLA BAKTI⁄I 
B‹R KENT HAL‹NE GELM‹fiT‹R

‹stanbul Büyükflehir Belediye Baflkan›m›z Kadir
Topbafl da, toplant›da bir konuflma yaparak flunlar›
söyledi:

“De¤erli ‹l Baflkan›ma önümüzdeki seçimlere gi-
derken önem verilecek noktalar ve yap›lmas› gere-
kenler hususunda teflkilatlar›m›zla birlikte gerçek-
lefltirdi¤i çal›flmalar nedeniyle teflekkür ediyorum.
Biz Büyükflehir Belediyesi ve ilçe belediye baflkanla-
r›m›z olarak hayata geçirdi¤imiz hizmetlerimizle
tüm Türkiye'ye ve dünyaya örnek olacak çal›flmalar
yap›yoruz. Bu çal›flmalar›m›zla ‹stanbul art›k tüm
dünya flehirlerinin g›ptayla bakt›¤› bir kent haline
gelmifltir. AK Partinin yerel yönetimlerde bugüne
kadar gerçeklefltirdi¤i baflar›lar›n s›rr› olan her za-
man vatandaflla birlikte olma anlay›fl›m›z› bundan
sonra da devam ettirmeliyiz.”
AK PART‹ S‹YASET ANLAYIfiININ EN TEMEL
DAYANA⁄I OLAN HALKLA B‹RL‹KTEL‹⁄E
DEVAM ETMEL‹Y‹Z

10. ‹stiflare ve De¤erlendirme Toplant›s›nda bir
konuflma yapan Devlet Bakan›m›z Hayati Yaz›c› ko-
nuflmas›na toplant›y› düzenleyen ‹stanbul teflkilat›na
teflekkür ederek bafllad›. ‹stanbul teflkilat›n›n kendisi
ve partimiz ad›na çok önemli oldu¤unun alt›n› çize-
rek, “De¤erli arkadafllar›m›z siyaset bir gönüllü ifli-
dir, fedakârl›k iflidir. Bu nedenle önemli bir meziyet-
tir. Siyasete giren insan hak ve özgürlüklerini kendi
r›zas›yla s›n›rlayan insand›r. Herkesin kendi r›zas›yla

geldi¤i görevlerde bu görevin hakk›n› vermesi gere-
kir. Bunun içinde siyaset yaparken ve üstlenmifl ol-
du¤umuz görevler aç›s›ndan ulafl›lamayan olmamal›-
y›z. AK Parti siyaset anlay›fl›n›n en temel dayana¤›
olan halkla birlikteli¤e devam etmeliyiz.” fleklinde
konufltu.
DÜNYANIN B‹RÇOK ÜLKES‹NDEN 
PART‹M‹ZE GELEN HEYETLER 
BAfiARIMIZI ARAfiTIRIYORLAR

Genel Baflkan Yard›mc›m›z Abdulkadir Aksu da
toplant›da bir konuflma yapt› ve flunlar› söyledi: 

“Partimizi kurarken hep flunu ifade etmifltik. Biz
dünya markas› olaca¤›z ve çok büyük olaca¤›z. Bu-
gün Allah'a flükürler olsun ki bunu baflaran bir parti-
yiz. Geldi¤imiz noktada dünyan›n birçok ülkesinden
partimize gelen heyetler baflar›m›z› araflt›r›yorlar.
Partimizi baflar› yolunda kendilerine model olacak
bir marka olarak görüp bizi izliyorlar.

Ayr›ca biz çok büyük bir aileyiz. En çok üyeye sa-
hip bir partiyiz. Birlik ve beraberli¤imizin en güzel
örne¤i olan ‹stanbul, Anadolu'ya her zaman örnek
olmufltur.

Referandum sonras› Say›n Baflbakan›m›z›n tali-
mat›yla “evet” ve “hay›r”lar›n nedenleri üzerine ge-
nifl bir çal›flma yürütüldü. Ve bunlar›n
›fl›¤›nda 2011 seçimlerine giderken flunu
belirtmek istiyorum: Önümüzdeki y›l
gerçeklefltirilecek olan seçimlerin en
önemli yönü, bizi sivil bir anayasa yapa-
cak bir say›yla meclise tafl›mas› olacakt›r.”

Teflkilat mensuplar›m›z›n aileleriyle
birlikte kat›ld›klar› Sapanca Güral
Otel'deki toplant›m›zda sosyal etkinlik ola-
rak; futbol, voleybol, satranç, dama ve ma-
sa tenisi turnuvalar› da düzenlendi.

AK PART‹ ‹STANBUL ‹L TEfiK‹LAT KOM‹SYONU
ÜYELER‹M‹Z, 10.‹ST‹fiARE TOPLANTISINA KATILAN 
TEfiK‹LAT MENSUPLARIMIZA Ç‹⁄ KÖFTE ‹KRAM ETT‹.
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Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an,
Türkiye'de özgürlükler adına konuflanla-
rın, önce sırtlarındaki dolu çuvalları te-

mizlemeleri gerekti¤ini belirterek '' O çuvalların
içinde çok çirkin belgeler var. fiimdi konuflanlar,
bundan dolayı kimleri yargıladılar, kimleri mah-
kum ettiler? Hangi kızlarımızı nasıl sokaklarda sa-
vurdular, bunları hep yafladık, gördük''dedi.

Erdo¤an, baflörtüsü meselesi yüzünden kendi
çocuklarının da okula sokulmadı¤ını ve bir baba
olarak bunun çilesini çekti¤ini söyledi.

Erdo¤an, Mufl Alpaslan üniversitesi Fen-Edebi-
yat fakültesini ziyaret ederek, ö¤rencilere hitap etti.
E¤itim alanında yaptıkları icraatı anlatan Baflbakan
Erdo¤an, iktidara geldiklerinde Türkiye'yi e¤itim,
sa¤lık, adalet ve emniyet olmak üzere 4 temel alt
yapı üzerinde yükselteceklerini söylediklerini anlat-
tı.

8 yıllık iktidarları döneminde ''Yeniden Büyük
Türkiye'yi infla etme adına çok önemli adımlar at-
tıklarını dile getiren Baflbakan Erdo¤an, ''Göreve
geldi¤imizde Mufl;a bir üniversite sözümüz vardı.
Onu baflardık. Mufl;un evladı o zor flartlar altında
buradan Ankara;ya, ‹stanbul;a niye gitsin. Biz, e¤i-
timde hizmeti buradaki yavrularımızın aya¤ına geti-
relim istedik'' dedi.

Mufl;ta, kendi iktidarları döneminde yapılan
derslik sayısının bin 250 civarında oldu¤unu bildi-
ren Erdo¤an, flöyle konufltu: ''fiimdi her sınıfta lap
top ve internet olacak. Kara tahtadan akıllı tahtaya
geçiyoruz. ‹stanbul neye sahipse Mufl, Varto, Ma-
lazgirt ona sahip olacak. Bunu baflaraca¤ız. Biz, ö¤-
rencilerimizin en ideal flartlarda okumasını arzu
ediyoruz. 2002;de ö¤renciye verilen para 45 TL idi.
2010 itibariyle 245 TL veriyoruz. Beslenme yardı-
mıyla 450 TL;yi bulan yardım yapılıyor. Elimizi vic-
danımıza koyalım. Sokaklara çıkıp ba¤ıranlara ba-
kalım. Diyor ki; 'harçlar kalksın;. Harçların kalkıp
kalkmaması bunlar konuflulur. fiu anda güya harç
alınıyor ama devlet bunu ö¤renciye ödüyor. Dünya-
da harcın alınmadı¤ı ülke yok. ‹ngiltere;de harç 9

bin pounda çıkartılınca
kıyamet koptu.

ABD, batının di-

¤er ülkeleri... Bir çok ülkede alınan rakamların biz-
le mukayesesi mümkün de¤il. Çok daha ilginci, o
da flu; az önce de¤erli hocamın ifade etti¤i bir fley
var, onu da çok açık söyleyeyim; Bakınız ben ül-
kemde flu gösterileri yapanların, özgürlük adına
yaptı¤ına inanmıyorum. Bu özgürlük de¤il. Bu sa-
dece ideolojik tatmindir.

Ben ülkemdeki genel anlamda ö¤rencilerimizin
zaten aynı yapıda oldu¤una inanmıyorum. Çünkü
biz özgürlük mücadelesinin içinden geldik. Bu mü-
cadeleyi vere vere gelmifl birisiyim. Ama hiçbir za-
man biz, ne Molotof kokteyli kullandık, ne tafl kul-

landık, ne silah kullandık. Biz, bütün ideallerimizi
fikirle tartıfla tartıfla geldik. Düflünceyle yaptık. Ben
diyorum ki; biz ahlaki de¤erleri yüksek bir neslin,
manevi de¤erleri yüksek bir nesli yetifltirerek mu-
asır medeniyetler seviyesinin üzerine çıkabiliriz.
Aksi taktirde bunu yakalayamayız.

‹flte buyurun dün akflam Konya;da da üniversi-
telerde hem açılıfl yaptık, hem ö¤rencilerle bir ara-
ya geldik. onlar tam aksine karanfillerle karflıladı.
O da üniversite.''

Baflörtüsü yüzünden çocuklarım
okula sokulmadı, çilesini çektim

Baflbakan›m›z  konuflmasında, CHP Ge-
nel Baflkanı Kemal Kılıçdaro¤lu'nun ‹stanbul
Büyükflehir Belediye Baflkanlı¤ı'na aday ol-
du¤u dönemde “Seçimi kazandı¤ımızda ifl-
siz vatandafllara 600 lira aylık verece¤iz”
fleklindeki sözlerini sert flekilde elefltirdi.

Baflbakan›m›z'ın konuflmasından satır
baflları: ‹stanbul Büyükflehir Belediyesi bafl-
kan adayı oldu¤u zaman “iflsizlere 600 lira
verece¤iz” demiflti.

fiimdi Genel Baflkan oldu. Gel CHP'li be-
lediyelerde fakir fukara ailelere 600 lira ve-

rin de görelim. Hadi verin.
Varsa böyle bir fley, ‹zmir'de yap, Antal-

ya'da yap, Mersin'de yap. Biz de görelim al-
kıfllayalım sizi.

Bunları kayna¤ı, planı projesi yok. Bunla-
rın tek özellikleri var yalan.

Kayna¤ın ne diye sorunca bize diyor ki,
“Benim adım flu”. Biz sana ismini sormadık
ki. Senin adın karın doyurmaz.

Bu aldatmacalara siz hiçbir zaman aldan-
madınız aldanmayacaksınız. Haziran'da da
faturayı en iyi flekilde keseceksiniz.

Bitlis'te halka hitap etti



Yine gençlik kollar›m›z›n organizasyonu ile
ilçemizde vatani görevini yapmaya gitmek
üzere haz›rlanan gençlerimize Beytafl Sosyal
Tesislerinde yaklafl›k 20 asker ve ailesinin
kat›l›m› ile Kuran-› Kerim okundu¤u asker
u¤urlama töreni gerçekleflti. Askerlerimize
çam sak›z› çoban arma¤an› küçük birer
hediye takdim edilerek ailelerine sa¤l›kl› bir
flekilde geri dönmeleri dile¤iyle asker-
lerimizi vatani görevlerini yapmak üzere
u¤urland›.

KADIN HAKLARI 
KONUSUNDA PANEL
GERÇEKLEfiT‹RD‹K

Gençlerden 
K›z›lay'a Taze Kan

Askere Gidecek 
Gençlerimize U¤urlama

Kad›n Kollar›m›z›n Ar-Ge Birim Baflkanl›¤›-
n›n organizasyonu ile kad›n haklar› konulu
panel gerçeklefltirildi. Av. Hidayet Demir'in
konuflmac› olarak kat›ld›¤› panelde Kad›nla-
r›n sahip oldu¤u tüm yasal haklar anlat›ld›.
Kad›nlar›m›z›n hangi flartlarda nas›l haklar›-
n›n oldu¤u slayt eflli¤inde anlat›larak sahip
olduklar› haklarla ilgili bilgi verildi.

Gençlik kollar›m›z›n öncülü¤ünde tüm teflki-
latlar›m›z›n kat›l›m› ile Beykoz merkez mey-
dan›nda K›z›lay'a kan ba¤›fl kampanyas› dü-
zenlendi. ‹l Yönetim Kurulu Üyemiz Ahmet
Bu¤ra Çelikbilek, ‹lçe Baflkan›m›z Adem
Sefer, Belediye Baflkan›m›z Yücel Çelik-
bilek, Gençlik Kollar› Baflkan›m›z Fatih Sa¤-
lam ve Yönetim Kurulu Üyeleri ile Meclis
Üyelerinin de kat›l›m›yla yaklafl›k olarak 100
ünite kan ba¤›fl› yap›ld›.

Ak parti Beykoz ‹lçe Baflkanl›¤› olarak ‹lçe
Kad›n Kollar›, Gençlik Kollar› ve tüm tefl-
kilatlar›m›zla koordineli bir flekilde prog-

ramlar ve ziyaretler gerçeklefltirmekteyiz. Bu prog-
ramlar kapsam›nda, tüm teflkilatlar›m›z›n da kat›l›-
m›yla sa¤l›kta dönüflüm ad› alt›nda son 8 y›lda sa¤-
l›k alan›nda yap›lan çal›flmalar ve Kas›m ay›nda ‹s-
tanbul'da faaliyete geçen aile hekimli¤inin anlat›ld›-

¤› panel gerçeklefltirildi. Sosyal ‹fller ve Ar-Ge Bi-
rim Baflkanl›¤›n›n organize etti¤i ve konuflmac› ola-
rak Beykoz Sa¤l›k Grup Baflkan› Sn. Dr. fiahin Ç›-
nar'›n kat›ld›¤› panelde sa¤l›kla ilgili yap›lan ve yap›-
lacak çal›flmalar sunum eflli¤inde teflkilat mensupla-
r›m›za anlat›ld›. Ayr›ca yeni geçilmifl olan aile he-
kimli¤i ilgili olarak Genifl kapsaml› olarak nas›l ça-
l›flt›¤›n› ve nas›l gerçekleflece¤i anlat›ld›.

Baflkanl›¤›m›zda faaliyet de bulunan Halk-
la ‹liflkiler Komisyonu, Özürlüler Komisyo-
nu, Kad›n Kollar›m›z ve Gençlik Kollar›m›z

ilçemizde bulunan, flehit aileleri baflta olmak
üzere, özürlü aileleri ve hasta vatandafllar›m›zla
mahalle ve köylerimizde ev sohbetleri gerçek-
lefltirmektedir. Ayr›ca ‹lçe Baflkan yard›mc›m›z

Miktat Güner, Halkla ‹liflkiler Komisyonumuz,
Kad›n Kollar› Baflkan›m›z ve Yönetim Kurulu
Üyelerimiz, Gençlik Kollar›m›z ve Meclis Üyele-
rimizin kat›l›m› ile ‹lçemizde bulunan Paflabahçe
devlet hastanesine de yatmakta olan yaklafl›k
40 hasta vatandafl›m›z› hastanede ziyaret ede-
rek geçmifl olsun dileklerinde bulundular.

7‹LÇE TEfiK‹LATLARIMIZ
BEYKOZ

A‹LE HEK‹ML‹⁄‹ PROJES‹N‹ 
VATANDAfiLARIMIZA ANLATIYORUZ

fiEH‹T A‹LELER‹M‹Z‹, ÖZÜRLÜ A‹LELER‹M‹Z‹ 
ve HASTALARIMIZI YALNIZ BIRAKMIYORUZ

KÖY Z‹YARETLER‹M‹Z 
DEVAM ED‹YOR

Yerel Yönetimler Birim Baflkanl›¤›m›z›n or-
ganizesi ile ilçemizde bulunan köylerimizi ya¤-
mur-so¤uk demeden ziyaret ettik. ‹lçemizde

buluna 20 köyü 2 hafta içinde gruplar halinde ziyaret
edilmek üzere program yap›ld›. ‹lk olarak aral›k ay›n›n
ilk hafta sonu 7 köyümüz ziyaret edildi. Ziyaretlere ‹l
Yönetim Kurulu Üyemiz Hasan K›l›ç, ‹lçe Baflkan›m›z
Adem Sefer, Belediye Baflkan›m›z Yücel Çelikbilek,

‹lçe Yönetim Kurlu Üyelerimiz, Kad›n Kollar› Baflka-
n›m›z Sevim Gülflen ve Yönetimi, Gençlik Kollar› Bafl-
kan›m›z Fatih Sa¤lam ve Yönetimi ile Meclis Üyeleri-
mizin de kat›l›yla gerçekleflen ziyaretler çerçevesinde
vatandafllar›m›z sorunlar› dinlendi. ‹lçe Baflkan›m›z ve
Belediye Baflkan›m›z taraf›ndan köylerle ilgili yap›lan
çal›flmalar anlat›ld›. Program kapsam›nda kalan di¤er
13 köyün ziyaretlerine devam edilecektir.




